
Beste bestuurders van de MVA, 
Beste Richard Branderhorst, 

Ik ben niet in de gelegenheid om op een korte termijn, voor 29 mei  een goed gedocumenteerde reactie 
met voorstellen te schrijven. Daarom even kort een paar opmerkingen: 

Uit de reacties van andere modelvliegers en dronevliegers blijkt dat ze de ambtenaren, lokale overheid, 
KNVvL, en wie nog meer  een gebrek aan ter zake kennis verwijten. 
Bij een van de laatste reacties schrijft een dronevlieger dat hij al in een regeling valt omdat hij binnen 
de CTR  van Woensdrecht woont.  Woensdrecht is een CTR vallend onder de militaire regels. Dit zou 
kunnen betekenen dat hij volgens de nieuw voorgestelde regels daar helemaal niet meer kan vliegen. 
Hij moet daar minstens 3 Km vanaf de rand van de CTR vandaan blijven. Als dit doorgaat zal hij dit 
niet leuk vinden. 

Ik ben voorstander van verregaande beperkingen voor  alle modelvliegers en dronevliegers buiten alle 
erkende modelvliegvelden. Buiten erkende modelvliegvelden en buiten alle  ‘gesloten’ gebieden zou 
100 meter (of zeg 300 meter) horizontaal, en 10 meter verticaal voor drones op zichtafstand moeten 
gelden, en 300 meter horizontaal en 120 meter hoog voor modelvliegers mits in het zicht blijvend). 
Ik ben uiteraard ook grote voorstander van veel afstand (3 of 5  Km ) tussen de lokale vliegvelden (niet 
CTR zijnde) en alle modelvliegtuigen en drones.  

De enorme stroom reacties laat zien dat iedereen, ook de drone vliegers,  de verwarring alleen maar 
groter maken. 
De kans is groot dat de uitkomst van deze consultatie ertoe leidt dat de minister concludeert dat de 
modelvliegers / dronevliegers niet weten wat ze willen, of dat ze niets willen veranderen. 
Dat eerste is onhandig, dat tweede is ondenkbaar. De wereld verandert, met of zonder onze inspraak. 

Ik zou blij zijn met een regeling waarbij alle modelvliegers en dronevliegers een plek hebben op 
reguliere modelvliegvelden. De beherende verenigingen kunnen een ontheffing van de luchtvaartwet 
krijgen. 
1000 voet of 300 meter hoog is OK, evenals een halve mijl of 900 meter ver. 
Wij kunnen dan de FPV vliegers uitnodigen voor een wedstrijd op ons veld, aangenomen dat ze 
beneden de 30 voet of 10 meter blijven. 
Een simpele eenmalige aanvraag via de burgemeester moet voldoende zijn. 
De professionele dronevliegers (filmers e.d.) moeten naar ik meen een speciaal verzoek indienen per 
geval en een z.g. NOTAM insturen voor het mogen vliegen op speciale lokaties . 

Ik denk dat de KNVvL de reacties eerst moet bundelen en de tegenstrijdigheden eruit halen. 
Dan moet er een werkbaar voorstel ontstaan dat ruimte laat aan iedere modelvlieger en intussen de 
maximale veiligheid mogelijk maakt.  

Vriendelijke Groet, 
Fred van Amesfoort


